
SZEGEDI EGYETEM ——— 

Nyelvi labor 
kis hibával 

Körülbelül egy éve tör-
tént, hogy a Bölcsészettu-
dományi Kar V. termét le-
zárták és ajtajára felkerült 
• „Nyelvi terem" felirat. 
Megkezdődtek az átalakítá-
st munkálatok, mindenki a 
készülő fonetikai labora-
tóriumról beszélt. 

Szeptemberben már el is 
készült és a nyelv-szakos 
hallgatók rendelkezésére 
bocsátották. A teremben 24 
fülke van, mindegyikben 
mikrofon, hangszóró, s az 
asztalba beépített ,.C"Í>/» 
so" magnetofonhoz kiváló 
minőségű BASF-szalag. 

Slső órán elméletben 
megtanultuk, hogyan kell 
a magnót kezelni. Már alig 
vártuk, hogy belépjünk a 
fülkékbe is felvegyük a 
szalagra saját hangunkat. 

Egy hét múlva tz is 
megtörtént. Mármint a szö-
veg rögzítése. A lejátszással 
a*onban egy kis probléma 
volt. Egy-egy fülkében 
ugyanis legalább 15—20 
embér hangját lehetett hal-
lani lejátszáskor. Csalódot-
tin vonultunk át egy „kö-
zönséges" terembe, ahol — 
Ha nem is i lyen modern 
eszközökkel — folytat.U 
tudtuk az órát. 

Bárányi István techni-
kus sokat fáradozik, hogy 
a hibákat kijavítsa. De 6 
sem győz mindent egyedült 

A labor nem kii beruhá-
zással készült. Nem lehet-
ne „több izem többet lát" 
alapon még néhány szak-
embert alkalmazni? Csak 
addig, amig a zavar elmú-

A hiba elhárítása tehát 
— ahogy mondani szokták 
—• folyamatban van. 

A: nyelv-szakos hallga-
tók pedig várnak kitartóan, 
türelmesen. 

Program és tanulság 
A Budapesti Egyetemi Színpad idei tervei 

Az országos diákkonfe-
rencia első napjának esté-
jén az ELTE egyetemi 
színpadán műsoros estet 
adtak a résztvevő csopor-
tok számára. Várakozás 
közben stencilezett és nyom-
tatott lapocskák garmadá-
ja ötlött szemembe a bejá-
rat melletti asztalkán. A 
Horizont (ez az ELTE szín-
padi „folyóirata"), az Egye-
temi Színpad, a f i lmművé-
szeti sorozat ós speciálkol-
légium eseményeiről tájé-
koztatták ezek a papírla-
pok az érdeklődőket. Ügy 
látszik, még olyan nagy-
szerű adottságokkal és ko-
moly múlttal rendelkező 
kulturális szervezet, mint 
az ELTE-é fontosnak tart-
ja a propagandát. Eltettem 
egy-egy példányt a lapok-
ból. Hátha akad a műsor-
ban olyan érdekesség is. 
amire Szegeden is érdemes 
felfigyelni. 

Az Egyetemi Színpad 
„Felfedező út a szovjet iro-
dalomba" címmel hirdet 
egy három részből álló mű-
sorsorozatot. November 14-
én „A forradalom és pol-
gárháború irodalma" című 
első előadás Gorkij, Blak, 
Majakovsakij, Jeszenyin, 
Hlebnyikov, Bábel, Ivanov 
írói pályáját ismerteti éa 
illusztrálja. A második elő-
adás címe: „A NEP-b61 a 
szocializmusba. A Nagy 
Honvédő Háború" — ét 
Bagrickijtól Pasztemákon 
át Solohovlg tizenegy szov-
jet írót mutat be. „Kor-
tártaink" a címe a harma-
dik előadásnak: tizenegy 
mai, fiatal író és költő ne-
ve szerepel a cím alatt a 
legismertebbektől — Jev-
tusenkótól, Voznyeszensz-
kíjtől — a nálunk alig iá-
mért Matvejeváig A neves 
előadóművészeket felvonul-
tató músonsorozat előadá-
sait Elbert János vezeti. 
(Az az Elbert Jáno«, akit, 
rpikor Szegeden tanított, 
nem kértek fel ilyen jelle-
gű feladatra.). Az ízlésesen 
megtervezett plakát az 
Egyetemi Színpad októberi 

műsorára vonatkozólag azt 
közli, hogy megismétli az 
elmúlt évadban nagy sikert 
aratott előadásokat: Berek 
Katalin és Mensáros László 
előadóestjét, október 19-én 
pedig a Nemzetközi Költői 
konferencia résztvevőinek 

— Quasimodónak és több 
szovjet írónak — közremű-
ködésével irodalmi estet 
rendez. 

A Horizont fekete-zöld 
nyomású röplapja Mire ké-
szülünk címmel hívja fel 
az egyetemisták figyelmét a 
várható érdekességekre. 
„Vendé0*iníc" címszó alatt 
nyolc név szerepel: Péter 
János külügyminiszter, 
Marx György egyetemi ta-
nár, Boldizsár Iván és Ka-
rinthy Ferenc író, Szokolay 
Sándor zeneszerző, Lukács 
József vallástörténész, 
Gyurkó László kritikus, 
Sinkovits Imre színművész 
tart ankétot az év folya-
mán az ELTE színpadán. 

Tematikus műsoraik közül 
minden bizonnyal nagy ér-
deklődést fog kiváltani a 
Vallás is kultúra a XX. 
században. A meghívott 
szakemberek „Az Isten 
meghalt" — is migis tlt; 
Mi tartja fenn a vallásos 
érzést?; Vallás a művészet-
ben és más hasonló kérdé-
sekre igyekeznek válaszol-
ni. Budapest címmel a régi 
és új Pest vonásait ismer-
hetik meg még jobban az 
érdeklődök. Az első szám 
a költői bienn áléval, a Bu-
dapesti Zenei Hetekkel, a 
szovjet írók III. kongresz-
szusával foglalkozik, ven-
dége Suchodolsky prof esz-
saor lesz. A további műso-
rokból kiemelkednek a di-
vatról, a mai olasz és ju-
goszláv kultúráról, a gaz-
dasági reform problémái-
ról szóló előadások, a ma-
gánélet-ozabadidő-szere-
lem kérdését vitató ankét, 
a HAMLET — zeniben cí-
mű műsor és a fiatal kép-
zőművészek bemutatását 
ígérő Műterem helyben cí-
mű sorozat. 

A Japán fi lmművészet 

legjobb filmjeit mutatja be 
az idei filmművészeti so-
rozat: többek között a Rák-
halászok, Kopár sziget, Ha-
rakiri című filmeket. A 
filmesztétikai speciálkollé-
giummal idén egy több 
évesre tervezett sorozat 
kezdődik, mely a f i lm lét-
rejöttével, kifejezési for-
máival, a némafilm törté-
netével és a fi lmművészet 
különböző irányzataival 
foglalkozik. 

Négy papírlap. Kettő 
nyomtatva, kettő egyszerű-
en sokszorosítva. De nem 
is ez a lényeg. Négyezer 
példányban jelentek meg, 
minderki számára hozzá-
férhető helyen lehet őket 
kézbevenni, elvinni, meg-
nézni. A tanulság? Nekünk 
it vannak nagyhírű pro-
fesszoraink, vannak fiatal 
művészeink. Van Egyetemi 
Színpad, klub is. És azt hi-
szem, lenne út és mód, 
hogy hasonló programot 
esetleg stencilezve, szeré-
nyebb példányszámban, de 
a hallgatók kezébe juttas-
sunk. 

— »mi — 

Jogászok 
könyvankétja 

A J A T t Állam- és Jog-
tudományi Karának Tudo-
mányos Bizottsága és a Ma-
gyar Jogász Szövetség 
Csongrád megyei Szervezeté-
nek Büntetőjogi Szakosztálya 
a Közgazdasági és Jogi 
Könyvkiadó közreműködésé-
vel szeptember 29-én a sze-
gedi gyakorló és elméleti Jo-
gászok számára ankétot ren-
dezett Vígh Józsdf. A fiatal-
kori bűnözés és a társada-
lom című könyvéről. Korre-
ferensek voltak Földvári Jó-
zsef egyetemi docens, Nagy 
Attlláné megyei bírósági bí-
ró, Szabó András intézeti fő-
munkatárs és Tóth Péter 
megyei főügyészségi ügyész, 
akik mellett még többen fel-
szólaltak. A vitát Fonyó An-
taj professzor vezette. 

A bölcsész fiú-diákotthon 
híre az elmúlt években meg-
lehetősen kétes v o l t Fegyel-
mik és kizárások sora jelez-
te. hogy eléggé zilált a diák-
otthon, a fegyelmezetlen. En-
nek egyik oka az volt, hogy 
a diákotthonokkal keveset tö-
rődtek. 

A két éve történt esemé-
nyek ráirányították a diák-
otthonra a figyelmet. A kiari 
állami és pártvezetés állan-
dóan napirenden tartotta a 
diákotthon problémáját, ne-
velőtanári feladattal bízrták 
meg a kar egyik adjunktu-
sát. megszervezték a patro-
náló tanári rendszert, s e ta-
nárok tevékenységét állan-
dóan figyelemmel kísérték. 
A kari KISZ-vezetés pedig a 
diákotthon vezetőségét erő-
sítette meg tapasztalt, eré-
lye« ás köattseteletnek ör-
vendő hallgatókkal. Hogy 
milyen eredményt hozott az 
elmúlt tanév, jól mutatja a 
szeptember 17-én lefolyt 
kollégiumi gyűlés. 

A titkár. Szilágyi Károly 
beszámolója a tények felsoro-
lása után megállapíthatta: az 
elmúlt évben a diákotthonban 
kialakult egy normális, el-
fogadható szobarend, diákott-
honi rend, mely nem zavar-
ja a közösséget a tanulásban. 
Ennek eredménye volt, töb-
bek között, hogy az elmúlt 
tanév félévében 4,08, év vé-
gén, a szigorlati időszak el-
lenére 3,77 volt az átlag. Az 
utóvizsgák száma csak 16 
volt. 

A diákbizottság a politikai 
és kulturális rendezvények 
szervezésénél azt az elvet 
követté: inkább kevesebbet, 
de Jó előadókkal. Egyete-
münk oktatói közül dr. Ko-
rom Mihály és dr. Mérei 
Gyula tartott előadást, Pálfy 
Józsefnek, a Magyarország 
főszerkesztőjének külpoliti-
kai tájékoztatója pedig a ta-
valyi politikai előadások 
csúcsát jelentette. Tavasszal, 
amikor a greifswatdi egye-
temista színjátszók Szegeden 

Diákotthon 
tartózkodtak, a diákotthon 
színpadán tartottak egy elő-
adást, ami egyik legkedve-
sebb színfoltja a tavalyi 
munkának. 

Ezek az alapvető tények is 
mutatják, hogy a tavalyi év 
fordulatot hozott a diákott-
hon életében. E tények kész-
tették a diákbizottságot, 
hogy a diákotthon gyűlése 
elé terjessze javaslatát, a 
kollégiummá válás program-
ját. 

Milyen meggondolások ve-
zették a diákbizottságot? 

Elsősorban: ki kell hasz-
nálni, hogy 110 ember él 
együtt. Ezek számára már 
biztosítani lehet nagysaerű 
előadókat, anyagi eszköaöket 
ahhoz, hogy a hallgatók 
műveltsége, szakmai tudása 
növekedjék. S törekedni kell 
arra, hogy az öt év alatt a 
diákotthonban lakók jól 
érezzék magukat. 

Másodsorban: a diákotthon 
anyagi helyzetét is végre 
tisztázni kellett, hiszen je-
lenleg a 18 szobára 5 rádió 
jut, nincs a nyelvszakos ta-
nárokat képező diákotthon-
nak egyetlen magnója, hang-
lemezjátszója. A 110 hallga-
tónak, a nevelőtanárnak és 
gondnoknak egyetlen író-
gépe van. Olyan könyvtár 
van, melynek értéke az öt-
ezer forintot sem haladja 
meg, s a könyvek kétharmad 
része már e lavul t Egyetlen 
történelmi jellegű szakkönyv, 
vagy monográfia nincs a kb. 
200 kötetes könyvtárban, s 
egyetlen lexikon, vagy alap-

vető kézikönyv sem talál-
ható. 

Az anyagi ellátottság föl-
mérése után így tették fel a 
kérdést: Egyrészt: nincs 
semmink, tehát próbáljuk 
beszerezni azt, ami erőnkből 
telik. Ennek jegyében ha-
tározták el, hogy saját erő-
ből minden szobát ellátnak 
rádióval. A diákotthon szo-
bái az őszi társadalmi mun-
kákat e céllal rendezik meg. 
Másrészt: hogy követelhes-
sünk, ahhoz produkálni is 
kell valamit. Eddig könnyen 
elutasíthattak bennünket, 
mert nem csináltunk sem-
m i t Ha dolgozunk, az már 
feljogosít bennünket arra, 
hogy kérjünk. S ha jól dol-
gozunk, többet is kell, hogy 
kapjunk. 

Megszületett a jelszó: le -
gyünk kollégium! S meg-
született a program is. 

Az egyik legérdekesebb 
pontja, hogy a bölcsészrész-
leg egy házi filmvetítőt lé-
tesítsen, ahol az elmúlt 20 
év világ- és magyar filmhír-
adóinak, kisfilmjeinek do-
kumentum-anyagára épülő 
előadásokat tartanának. Az 
elsőt sport,híradókból állít-
ják össze, bemutatva az el-
múlt 20 év nagy sportesemé-
nyeit: a labdarúgás, atlétika, 
úszás, vívás izgalmas perceit. 
A második előadásban az 
amerikaiak koreai háborúját 
bemutató kisfilmeket, hír-
adókat vetítenének, hogy ez-
zel érzékletesebbé tegyék az 
USA szennyes vietnami há-
borúját A harmadik előadás 

Kollégium 

a magyar történelem viharos, 
1945—48-as időszakát mutat-
ná be filmhíradók alapján 
történész magyarázó előadá-
sával. 

Érdekes az a Javaslat ls, 
hogy az Egyetemi Színpadot 
felkérik: használja fel a di-
ákotthon színpadát kísérle-
tezésre. Itt egy kis zsebszín-
padot alakítanának ki, ahol 
néhány szereplős darabokat 
adhatna elő az együttes, el-
sősorban a diákotthon lakói-
nak. 

A bölcsész lányok felvetet-
ték, hogy hozzon létre a két 
bölcsész csoport egy kollé-
giumi híradót, időszakos jel-
leggel, stencilezett megoldás-
sal. E híradó a kollégistákat 
foglalkoztató kérdéseknek 
adhatna végre fórumot. 

Politikai sorozatukban 
tervbe vették az egyetem 
gazdasági vezetőivel való 
konzultációt. A gazdasági 
mechanizmusról szóló vitát 
egy szegedi vállalat vezetői-
vel tervezik, hogy közvetle-
nül megláthassák a hallga-
tók: az ismert elmélet ho-
gyan fog megvalósulni a 
gyakorlatban. Ismét meg-
óhajtják hívni Pálfy Józse-
fet külpolitikai vitára. 

Saját ötödéves hallgatóikat 
bevonva a munkába, nyelv-
tanfolyamokat terveznek. 

A leendő kollégium létre-
hozásának minden feltétele 
megvan. Erős diákönkor-
mányzat, jó program, mely 
a hallgatók társadalmi akti-
vitását növelni akarja, igyek-
szik szélesíteni a hallgatók 
politikai látókörét, súlyt he-
lyez az egyetemisták idegen-
nyelvű műveltségének foko-
zására, törekszik a kollégiu-
mi rend, fegyelem további 
erősítésére. 

A tagság a közgyűlés vé-
gén megszavazta a kollégi-
ummá válást, mint ezévi 
programot. A megvalósítás 
még hátra van. 

Négy év tudományos 
munkájáról 

A Szeged i E g y e t e m s z e p t e m b e r 28-1 s z á m i b a n „ A k a _ 
r e s s z u s elf i t t" c í m m e l e l e m z é s Je len t m e g az M S Z M P Józse f 
At t i la T u d o m á n y e g y e t e m i s z e r v e z e t e i n e k n é g y é v e s t e v é k e n y -
ségé rő l . 

A c ikk k ö z é p p o n t j á b a n a p á r t s z e r v e z e t e k a g i t á c l ö s - p r o p a -
~ g a n d a m u n k á j a , v a l a m i n t az e g y e t e m e n f o l y ó o k t a t ó - n e v e l ó -

m u n k a é r t é k e l é s e ál l t . J e l e n c i k k b e n az egyet r tml é l e t egy* 
igen f o n t o s t e v é k e n y s é g i t e r ü l e t é n e k , a t u d o m á n y o s m u n k á -
n a k n é h á n y v o n a t k o z á s á r ó l , p á r t s z e r v e z e t e i n k n e k az e g y e t e m 
t u d o m á n y o s s z í n v o n a l á u a k e m e l é s e é r d e k é b e n k i f e j t e t t e r ő -
f e sz í t é se i rő l s z á m o l u n k b e — az e g y e t e m i V é g r e h a j t ó Bizo t t -
s á g á l l á s f o g l a l á s a a l a p j á n . 

Az egyetem — közismerten — oktatási intézmény, s 
az egyetem alapvető célkitűzése- a kommunista szak-
emberképzés; de az is köztudott, hogy az egyetemi élet 
elengedhetetlen oldala, a színvonalas oktató-nevelő mun-
ka szükséges feltétele a tudományos tevékenység. Ezért 
az egyetem valamennyi szervének, testületének és inté-
zetének szívügye kell hogy legyen az egyetem tudomá-
nyos fejlődésének elősegítése, s valamennyi oktatojának 
feladata az eredményeket is felmutató tudományos-ku-
tató tevékenység végzése 

Egyetemünk párt-végrehajtó bizottsága és pártszerve-
zetei az állami vezetéssel együttműködve az eltelt négy 
évben nagy gondot fordítottak a tudományos munka 
fellendítésére, e tevékenység objektív és szubjektív fel-
tételeinek megteremtésére. Különösen fontosnak ítélték 
meg az egyetem fiatal oktatóinak, köztük is a fiatal 
párttag-oktatók tudományos munkájának figyelemmel 
kísérését és tudományos előrehaladásuk segítéset. Az 
egyetemen folyó tudományos munka intenzívebb segíté-
sét indokolta az Elnöki Tanácsnak ebben az időszak-
ban megjelent törvényerejű rendelete, amely egyértelmű-
en előírta a felsőoktatási intézmények oktatói számára 
a tudományos tevékenység végzését, az országos és egyéb 
kutatási tervekben rögzített feladatok ellátását. Célki-
tűzéseink kijelölésénél irányadó volt a Csongrád megyei 
pártbizottság 1961-ben hozott határozata is, amely az 
egyetem állami és pártszervezeteinek egyik legalapvetőbb 
feladataként szintén a tudományos kutatómunka színvo-
nalának emelését, a tudományos káderfejlesztést, és az 
utánpótlás nevelés meggyorsítását jelölte meg. 

E cikknek természetszerűen nem lehet célja mind-
azoknak az erőfeszítéseknek a részletezése, melyeket az 
elmúlt négy év során párt és állami szerveink a fenti 
feladatok megvalósítása érdekében tettek; célszerűbb, s 
talán elgondolkodtatóbb lesz, ha csak ezen erőfeszítések 
— és természetesen oktatóink ezen irányú tevékenysége 
—• eredményeink összegzésére, valamint néhány a tudomá-
nyos munkával kapcsolatos hiányosságra és téves szem-
léletre utalunk. Az elmúlt években végzetit tudományos 
munka értékelésénél mindenekelőtt azt kell megemlíteni, 
hogy említett tényezők hatására a tudományos kutató 
tevékenység egyetemünk mindhárom karán fellendült, a 
tudományos munka színvonala és eredményei tekinteté-
ben — különösen a Természettudományi Karon — igen 
sokat fejlődött, örvendetes módon megnövekedett a tu-
dományos fokozattal rendelkezők saáma, s különösen 
öröm számunkra, hogy a végrehajtó bizottság által he-
lyesen alkalmazott „váltogazdálkodás" módszer és a 
konkrét, gyakran személyekre szóló segítségnyújtás s 
nem utolsósorban párttagjaink lelkiismeretes munkája 
nyomán kommunista oktatóink közül is többen megsze-
rezték a tudományos fokozatot. A tudományos fokozatot 
elértek számszerű vizsgálata szemnielláthatóan mutatja 
párttagjaink tudományos előretörését: 

19(2 ó t a e g y e t e m ü n k 37 o k t a t ó j a n y e r t t u d o m á n y o s f o k o z a t o t 
a k ó r O l ü k 22 (U,4S%> - p á r t t a g . I g e n k e d v e * « ez az a r á n y -
s z á m a T e r m é s z e t t u d o m á n y i K a r o n , a h o l 2«-b(51 16 (66.66%) 
a p á r t t a g . K o m m u n i s t a o k t a t ó i n k n a k ezt a t u d o m á n y o s elő-
r e t ö r é s é t m é g J o b b a n I l l u s z t r á l j á k n* a d a t o k , h a c sak a k a n -
d i d á t u s i f o k o z a t o t e l é r t e k s z á m á t v e s s z ü k f i g y e l e m b e . E g y e -
t e m ü n k ö n Összesen 84-en s z e r e z t é k m e g a k a n d i d á t u s i f o k o -
za to t , s k ö z ü l ü k IS (6«,í6%) a p á r t t a g , a T e r m é s z e t t u d o m á -
n y i K a r o n p e d i g 15-ből 11 (7»,33«/,). 

Ezek az adatok azt bizonyítják, hogy azok a többségé-
ben munkás és paraszt származású párttag-oktatók, ak ik 
az elmúlt 15—20 évben kerültek egyetemen oktatói ál-
lásba, ma már tudományos szempontból is jelentős po-
zíciókat vívtak ki maguk számára s igen tekintélyes 
szakmai potenciát képviselnek. Egyértelműen bebizonyo-
sodott, hogy helyes volt — ma is helyes — a p á r t po-
litikája, amikor a szakmailag tehetséges rruunkás és pa-
rasztszármazású párttagokból, vagy párthoz közelállókból 
igyekszik ez egyetemi oktatói utánpótlást biztosítani. 

A tudományos munka fellendülését természetesen 
nemcsak ezek a végsősoron formád kritériumok bizo-
nyítják, hanem a tartalmi mutatók is erre utalnak. Kö-
zülük csak a leglényegesebb mutató — nevezetesen a 
társadalmi hasznosság — egy vonatkozását,az ipar ra l való 
kapcsolatot említenénk meg. A tudományos m u n k á n k és 
az ipar kapcsolata az elmúlt évek során tovább erősödött 
(így 1963-ban 11 témára, 1964-ben 12 témára és 196ö-ben 
23 témára kaptunk megbízást, amely összesen mintegy 5 
millió Ft vállalási összeget tett ki, s a jelenlegi még le 
nem zárt évben előreláthatóan még kedvezőbben a lakul 
a helyzet). Az ipari üzemekből egyre gyakrabban Jelent-
keznek olyan problémákkal, amelyek megoldására egye-
temünk tudományos közreműködését kívánják felhasz-
nálni. A tanszékek, különösen a Természettudományi 
Karon, az ipar termelékenységének növelése é rdekében 
az országos távlati kutatási feladatokra is figyelemmel, 
egyre nagyobb súlyt helyeznek a tudományos segítség 
megadására. E fejlődés ellenére azonban még nem hasz-
náljuk ki az anyagi ós szellemi bázisunk ad t a lehetősé-
geinket s a jövőben törekedni kell arra, hogy a t á r sada l -
milag legfontosabb feladatok megoldásival az eddiginél 
eredményesebben foglalkozzunk. 

Az elmúl t négy évben végzett tudományos m u n k a ér-
tékelésénél utalni kell arra, hogy e m u n k á r a n e m egy-
szer formál is elemek is muta tkoz tak , e lő té rbe ke rü l t a 
„mennyiségi" és a „fokozatos" szemlélet: csak a megje-
lent dogozatok számát regisztrál ták, ill. a t udományos 
fokozatok megszerzése mellet t az egyéb magas színvonalú 
tudományos m u n k á t n e m érzékel tük kellően. S még sú-
lyosabb hiányosaágként kell megemlí teni azt, hogy a tu-
dományos m u n k a mellet t igen gyakran há t t é rbe szorult 
az oktató-nevelő munka . Olyan szemlélet a laku l t ki. s 
ez n e m ritkán f iatal ok ta tó inkra is hatot t , amely Szerint 
az e lőrehaladás egyedüli biztosítéka a tudományos m u n -
ka. Pár tszervezete ink időben fel ismerték ezeket a hiá-
nyosságokat, i l le tve az ilyen szemlélet káros voltát, s 
fe l lépve ellenük, hangsúlyozták a tudományos és az ok-
itató-nevelő m u n k a egységének szükségességét. 

Ügy vél jük , hogy a jövőben erőinket az eddiginél 
jobban kell az oktató-nevelő m u n k á r a összpontosítani, a 
tudományos m u n k a eddigi fejlődési ü temét megta r tva a 
hallgatók nevelése terén kell az eddiginél nagyobb ered-
ményeket elérni. 

dr. Kocsondi András 


